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 شهردار جدید شیراز در مراسم معارفه مطرح کرد؛

حکمرانی مطلوب شهری جز با مشارکت مردم در فرایندهای 
تصمیم سازی و تصمیم گیری تحقق پیدا نخواهد کرد   

مردم  نمایندگان  با حضور  شیراز  معارفه شهردار جدید  و  تودیع  مراسم 
شیراز و زرقان در مجلس شورای اسلامی، نماینده ولی فقیه در استان و 

امام جمعه شیراز، استاندار فارس و مدیریت شهری برگزار شد. 
شهردار شیراز در این مراسم از اولویتهای خود برای دوره جدید مدیریت 
شهری شیراز سخن گفت و نقش مشارکت مردم در حکمرانی مطلوب 

شهری را مورد تاکید قرار داد.
وضعیت فعلی شیراز باید با وضعیت حال حاضر تطبیق یابد و متناسب 

باشد
امام  و  استان  در  فقیه  ولی  نماینده  سرویس خبری /خدیجه غضنفری: 
بزرگ،  پیشینه  یک  شیراز  شهر  گفت:  مراسم  این  در  شیراز  جمعه 
افتخارآمیز و سنگین دارد که در بخش تاریخی آن ما با تمام تاریخ دوره 

اسلامی مواجهیم. 
آیت اله لطف اله دژکام با بیان اینکه به پیشینه تاریخی شهر شیراز افتخار 
با وضعیت حال حاضر  باید  شیراز  فعلی  اظهار کرد: وضعیت  می کنیم، 
تطبیق یابد و متناسب باشد. این در حالیست که وضعیت فعلی شهر شیراز 
باتوجه به این پیشینه افتخار باید مورد توجه ویژه شورای شهر شهرداری 
که  ادعایی  به  باتوجه  دیگر  از سوی  هستیم  کار  بدانیم کجای  تا  باشد 

نسبت به شهر داریم باید کارهای بی شماری را انجام دهیم. 
به  ادعا  این  پیشینه و  این  امروز   معتقدم  اضافه کرد:  امام جمعه شیراز 
گردن ما گذاشته شده که تلاش کنیم شیراز را به عنوان عروس شهرهای 
جهان اسلام و پیشانی تمدن آینده اسلامی بسازیم و مطرح کنیم که این 

اقدام نیاز به هدف گذاری و آرمان دارد اما محقق شدنی است.
آیت اله دژکام عنوان کرد: در این خصوص یک  برنامه پنج ساله در 
این  باید در  این حرکت آغاز شده است و همه  تدوین است و  دست 
خصوص همکاری داشته باشند چرا که اگر بخواهیم به این افق و نگاه 
دست بیابیم باید ارتباط ما با همه مراکز و افق آرمانی شهر برقرار باشد. 
امام جمعه شیراز با اشاره به اینکه باید همه ما در استان این قول را بدهیم 
که پای آرمان های بزرگ این شهر بایستیم و شهر شیراز را که مثل یک 
قطار بزرگ که مدت ها متوقف بوده است به حرکت در بیاوریم، گفت: 
حرکت شیراز تم ها در این شهر نخواهد بود و حرکت جنوب کشور و 
همه ایران است که تأثیرگذار است و ما را به یک افق که تمدن نوین 

اسلامی است نزدیک خواهد کرد.
آیت اله دژکام  یادآور شد:  باتوجه به وضعیت فعلی که داریم تا آرمانی 
که مدنظر داریم بایستی هدف گذاری و برنامه ریزی لازم صورت گیرد 
تا یک  بیاوریم  کار  پای  اهداف  این  تحقق  برای  را  شهروندان  همه  و 

حرکت جهادی سازندگی را که آرزوی آن داشتیم محقق شود. 
هنر شهردار و شهرداری ایجاد وحدت بین اعضای شورا و مدیران اجرایی 

است 
در ادامه این مراسم نماینده مردم شیراز و زرقان در مجلس شورای اسلامی 
در این مراسم با تبریک مناسبت های این هفته، به ویژه ایام مبارک میلاد 
اقدامات  شیراز  سابق  شهردار  اینکه  بیان  با  اسلام )ص(،  پیامبر  مسعود 
خوبی طی زمان تصدی انجام داد، هدف از جابجایی ها را به کمال رسیدن 
در  می تواند  که  است  مردمی  مجموعه ای  شهرداری  گفت:  و  دانست 

رضایتمندی حداکثر نقش را در شهر داشته باشد. 
نیاز  امروز و هنوز سوخت مورد  اینکه  به  اشاره  با  علیرضا پاک فطرت 
را  این موضوع  پالایشگاه های مختلف حمل می شود،  از  تانکر  با  شیراز 
بحران زا و خطرناک دانست و ابراز امیدواری کرد که با بهره برداری از 

خط لوله انتقال، مشکل حمل سوخت مرتفع شود. او با بیان اینکه پروژه 
حال  در  پیمانکار  شش  توسط  نقطه  شش  در  بوشهر  به  شیراز  راه آهن 
عملیات اجرایی است، گفت: این پروژه امروز مشکل مالی ندارد و امید 

است ظرف سه سال آینده به بهره برداری برسد.
و  استاندار  از  اسلامی  شورای  مجلس  در  زرقان  و  شیراز  مردم  نماینده 
نمایندگان استان فارس که موجب شدند تا پروژه های بزرگ با همدلی 

در دستور کار قرار گیرد، قدردانی کرد.
بین  وحدت  ایجاد  شهرداری  و  شهردار  هنر  اینکه  بیان  با  پاک فطرت 
توان  دارای  اسدی  محمدحسن  و  است  اجرایی  مدیران  و  شورا  اعضای 
لازم برای این مهم است، بر لزوم حفظ و ارتقاء روحیه مطالبه گری در 

شورا تأکید کرد.
شهردار اسبق شیراز در بخشی از سخنان خود، محور کمربندی این شهر 
را یکی از مشکلات موجود دانست و گفت: در کمربندی جنوبی سالها 
لاک پشتی حرکت کرده ایم و شاهد تلفات زیادی بوده ایم که اکنون باید 

ساماندهی شود.
نماینده مردم شیراز و زرقان در مجلس شورای اسلامی با تأکید بر این 
نکته که ارتفاعات را نباید رها کرد، خواستار ساماندهی و حفظ باغ های 
شیراز به ویژه گروه یک و همچنین توجه به مهندسی ارزش برای کاهش 
هزینه ها شد. او ضمن یادآوری اینکه قرار نیست بودجه شهرداری خارج 
مدیریت  لازمه  را  گفتن  نه  قدرت  داشتن  شود،  هزینه  مجموعه  این  از 
در شهرداری دانست و خطاب به شوراییان شیراز، بیان کرد: هر مسئله 
کوچکی مصوبه نشود. کلی گویی در مصوبات هم فایده ندارد و مصوبات 

باید شفاف و روشن باشد.
انتقال خط تولید اتوبوس های برقی به کلانشهر شیراز 

معارفه  و  تودیع  مراسم  در  ایمانیه  هادی  محمد  فارس  استاندار  ادامه  در 
شهردار شیراز از انتقال خط تولید اتوبوس های برقی به کلانشهر شیراز 
توسط  شده  تولید  برقی  اتوبوس  هزار  یک  داشت:  اظهار  و  داد  خبر 
به  مربوط  شد  رونمایی  گذشته  هفته  که  خصوصی  بخش  سرمایه گذار 
همین شرکت است که با  مدیرعامل آن مذاکراتی صورت گرفته که 

خط تولید این خودروهای برقی به شیراز منتقل شود.
وی از شهردار شیراز خواست در بحث نوسازی ناوگان حمل و نقل درون 
شهری شیراز با جدیت ورود کرده و توجه ویژه ای به عملیاتی شدن و 
بهره برداری از خطوط قطار شهری و مترو به ویژه در خط های 2، 3، 4 و 

اتصال آنتنی خطوط به حرم احمد بن موسی داشته باشیم.
استاندار فارس ساماندهی اطراف حرم مطهر را از دیگر الزامات شهرداری 
و  توسعه  هکتاری   57 طرح  حاضر  حال  در  گفت:  و  برشمرد  شیراز 
ساماندهی اطراف حرم به 360 هکتار تبدیل شده و شامل کل منطقه 8 

شهرداری شیراز است.
 وی افزود: این طرح 360 هکتاری باید شامل مسجد، حسینیه، ورزشگاه 
و ... باشد و برنامه های جدی در بخش مبارزه با اعتیاد ارائه کارهای هنری 

و زیبا و مستئلی از این قبیل در این بخش دنبال شود.
استاندار فارس تأکید کرد: شهردار شیراز در کنار توجه به مسائل عمرانی 
که بسیار با اهمیت است می بایست در حوزه فرهنگی و عقیدتی بویژه 
جوانان ورود کنند و طرح مسجد محوری در محلات که طرحی پیشرفته 

است را با جدیت دنبال و پیگیری کنند.
ایمانیه از لزوم اقتصادی کردن باغات قصرالدشت و تعداد ارزش افزوده 
در باغات سخن گفت و اظهار داشت: با فشار و زور نمی شود باغدار را 
به دلیل برخی بدسلیقه ای ها  باغ کرد. همچنین متأسفانه  مجبور به حفظ 
بخشی از درختان باغات شیراز حفظ شده است که آبیاری باغات توسط 

آب های ناشی از پساب فاضلاب به جد دنبال شود.
وی با تأکید بر اینکه برای حفظ باغات شیراز می بایست تدابیر جدیدی 
اطراف شهر  در  متری   50 با عرض  سبز  اندیشیده شود گفت: کمربند 
شیراز و کتابخانه مرکزی در تالار بزرگ شهر باید از اولویت های برنامه 

شهردار برای کلانشهر شیراز باشد.
استاندار فارس گفت: به زودی پروژه پردیس سینمایی و سالن تیراندازی  

تکمیل و به مرحله اتمام برسد.
وی از استفاده از تفکرات و اندیشیده های خوش فکر جوانان تأکید کرد 
و گفت: باید از ظرفیت جوانان دانشجویان و اساتید حوزه و دانشگاه که 
بسیار خوش فکر و خوش سلیقه بوده و از انگیزه بالایی برخوردار بوده اند 
توان علمی،  از  بهره مندی  با  و  استفاده کرد  مدیریت شهری  در عرصه 

تجربه و هنر پیشکسوتان طرح های بزرگی را تعریف و عملیاتی کرد.
استاندار فارس، پاکدستی و اخلاق مداری را از مؤلفه های بسیار مهم در 
حوزه خدمات شهری و ارتباط با شهروندان برشمرد و تأکید کرد: گاهی 
یک بداخلاقی یا اشکال مالی باعث زیرسوال بردن یا از بین رفتن آبروی 
به  مردم  کار  روند  در  تسریع  کنار  در  باید  لذا  می شود  مجموعه  یک 

مباحث پاک دستی و اخلاق مبتنی بر مردم داری توجه شود.
قوه  مسئولان  بین  را وحدت  استان  اصلی  رموز  از  یکی  فارس  استاندار 
قضائیه، مجلس و مدیران امور اعلام کرد و گفت: باید زیر سایه نماینده 

ولی فقیه در استان این وحدت را حفظ کرده و وارد حاشیه ها نشویم.
صیانت از سلامت کارکنان شهرداری  موضوع مورد توجه اعضاء شورای 

شهر شیراز 
رئیس شورای اسلامی شهر شیراز در این مراسم با بیان اینکه مسئولیت ها 
امروز  گفت:  می شوند،  سپرده  ما  به  ایامی  و  ساعات  و  هستند  امامت 
روزی است که امامت و کلید شهر و شهرداری شیراز را به دست مردی 
می سپاریم که ما جز تلاش و موفقیت از او چیز زیادی نداریم و همه آن 

را با موفقیت می شناسند. 
مهدی طاهری اظهار کرد: اعضای شورای شهر شیراز به 3 موضوع توجه 
نمره  اخذ  دنبال  به  اگر  دارم  تقاضا  از شهردار شیراز  دارند که  ویژه ای 
دقت  شیراز  شهر  نجیب  و  شریف  مردم  نمایندگان  به  هستید  موفقیت 

ویژه ای داشته باشید. 
رئیس شورای اسلامی شهر شیراز ادامه داد: صدر شعارهای این شورا توجه 
ویژه به شعار مقام رهبری درخصوص شیراز سومین حرم اهل بیت )ع( در 
ایران اسلامی است که باید بدانیم چه گزینه هایی برای حرم اول و دوم 
در این کشور داشته است تا استمرار آنها در شهر شیراز دیده شود چرا 
که این اقدام بزرگی است و این اولین و مهم ترین توجه اعضای شورای 
اسلامی شهر است همچنین تلاش جهادی و خستگی ناپذیر بودن خود شما 
به عنوان شهردار و عوامل شهرداری شیراز دومین موضوع است چرا که 
شیراز با جایگاه رفیعی که دارد هر چه که برای آن تلاش و کوشش 

شود هنوز جا دارد. 
طاهری صیانت از سلامت کارکنان شهرداری را سومین موضوع مورد 
توجه اعضاء شورای شهر دانست و افزود: از شهردار جدید تقاضا دارم 
که این موضوع جزو توجهات ویژه جنابعالی باشد. چرا که بدنه شهرداری 
بسیار  توانمندی های  با  که  است  متدین  و  مخلص  نیروهای  از  متشکل 
زیادی که شهرداری داشته و دارد که با ارزش گذاری به آنها می تواند آن 

را به منصه ظهور بگذارد.
حکمرانی مطلوب شهری جز با مشارکت مردم در فرایندهای تصمیم سازی 

و تصمیم گیری تحقق پیدا نخواهد کرد
و  امروز وضع کشور  اینکه  به  اشاره  با  مراسم  این  در  شیراز   شهردار 
شهرداری ها عادی نیست، گفت: امروز شهرداری 8 هزار میلیارد تومان 
برای  که  چرا  ندارم  ترسی  بدهی  میزان  این  از  من  و  دارد  بدهکاری 
کلانشهری همچون شیراز این میزان بدهی سخت نیست و با مشارکت و 

همراهی خانواده شهرداری از پس این بدهی بر خواهیم آمد. 
محمد حسن اسدی شفافیت، انضباط مالی، پاسخگویی، توسعه متوازن و 
از خدمات،  فاصله برخورداری شمال و جنوب  عدالت محور و کاهش 
با  سازنده  ارتباط  و  مردم  تکریم  فضیلت  محرومیت زدایی،  بر  تأکید 
مهم ترین  از  را  جلو  به  رو  نگاه  و  همدلی  و  بر وحدت  تأکید  با  مردم 
تأکید  آنها  بر  مدیریت شهری جدید  برشمرد که در دوره   موضوعاتی 

نمود. 
اسدی اضافه کرد: معتقدم حکمرانی مطلوب شهری  با مشارکت مردم در 

فرایندهای تصمیم سازی و تصمیم گیری تحقق پیدا نخواهد کرد.  
او با بیان اینکه استفاده از ظرفیت های ملی برای شهر شیراز یکی دیگر 
از مسائل مهمی است که به آن توجه خواهم کرد، افزود: امید است با 
شهر  برای  خوبی  اتفاقات  اجرایی  دستگاه های  همه  همدلی  و  همراهی 

شیراز رقم بخورد. 
الهی و اجتماعی  اسدی عنوان کرد: مردم همواره به عنوان یک نعمت 
شهرداران  مردمی ترین  از  یکی  عنوان  به  کرد  خواهم  تلاش  و  هستند 
کلانشهر شیراز از هیچ کوششی برای رفاه مردم این شهر دریغ نخواهم 

کرد. 
رئوس  و  سیاست ها  اهم  تشریح  به  خود  سخن  پایان  در  شیراز  شهردار 
کرد  اشاره  شهری  مدیریت  جدید  دوره  روی  پیش  اهداف  و  برنامه ها 
با  مقابله  جامع  برنامه  تدوین  محوری،  عدالت  سمت  به  حرکت  که 
آسیب پذیری شهر شیراز، نوسازی و احیای بافت های فرسوده، تهیه برنامه 
فرهنگ شهروندی، توجه ویژه به تحقق اهداف مناسب با نیاز سالمندان، 
کودکان و زنان، نوسازی ناوگان حمل و نقل عمومی، منع زباله گردی 
و  و ورودی های شهر  در شهر  خانگی  فاضلاب  و  پسماند  رها شدن  و 

جلوگیری از ساخت و سازهای غیر مجاز از جمله این برنامه ها بود.
شهردار سابق شیراز نیز در این مراسم گفت: از آنجا که عمر مدیریتی 
اما  شود  استفاده  ظرفیت  حداکثر  از  تا  بود  این  بر  تلاش  است،  کوتاه 

کارهای بر زمین مانده زیاد است.
شروع  طی  شهری  بزرگ  پروژه های  آغاز  داد:  ادامه  اصنافی  احسان 
شیراز  مترو  دو  گرفت. خط  قرار  کار  دستور  در  ششم  شورای  فعالیت 
مصداق این مدعاست؛ در حالی که به سمت تعطیلی رفته بود اما وعده 

افتتاح سه ایستگاه آن تا پایان امسال اعلام شده است.
تقاطع  سلیمانی،  شهید  بزرگراه  پروژه  داد:  ادامه  شیراز  سابق  شهردار 
سردار  بزرگراه  گویم،  محور  ساماندهی  سلامت،  مدافعان  تقاطع  نواب، 
شهید استوار و ...از جمله پروژه های شاخص عمرانی است که در یکسال 
گذشته عملیات اجرایی یا بهره برداری از آنها در دستور کار قرار گرفت.
در سال  تحقق ۹7 درصدی  با  شیراز  بودجه شهر  اینکه  بیان  با  اصنافی 
تشکیل  با  خوبی  انضباط  نیز  مالی  حوزه  در  گفت:  شد،  بسته  گذشته 
خزانه داری مرکزی انجام شد. او با بیان اینکه در حوزه اوراق مشارکت 
سال جاری نیز تأمین منابع مالی جدید تعریف شد، ساماندهی وضعیت 
پروژه های اوراق مشارکت، ساماندهی املاک، طرح توسعه میدان تره بار 
و...را از دیگر پروژه هایی اعلام کرد که در زمان تصدی مسئولیت وی 

در دستور کار قرار گرفت.
شهردار سابق شیراز خاطرنشان کرد: در حوزه حمل و نقل ۱0 واگن برای 
شهرداری شیراز در بهمن ماه سال گذشته تخصیص یافت و ۱0 واگن 

بعدی هم به دستور وزیر کشور انجام شد.
اصنافی ضمن ارائه گزارش دیگر حوزه های شهری، احیای طرح جامع 
از  دیگر  نقل، و تداوم طرح برون سپاری شهرداری شیراز را  حمل و 

پروژه ها ذکر کرد.


